
Utdrag fra E-post av 20.12.2022, fra oppdragsansvarlig forvaltningsrevisor i Arkiv-prosjektet 

 

Arkivprosjektet på Verdal må utsettes litt til. Det har tatt lengre tid enn planlagt å få inn 

kontaktinformasjon til respondenter. Dette skyldes i hovedsak overgang til nytt 

saksbehandlingssystem og hjemmeside i Verdal. Vi har nå fått kontaktinformasjon til saksbehandlere 

i kommunen og skal sende ut spørreundersøkelsen snarest. Jeg synes det er viktig å få 

tilbakemeldinger fra saksbehandlerne, både med tanke på å få variert datatilfanget og siden de nylig 

har gått over til et nytt system og har «fersk» informasjon å komme med.  

 Jeg ser neste møte i kontrollutvalget er 27. mars, så jeg peiler meg inn på det. 


